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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VII – Úřad MO Pardubice VII 
 

 

Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva Městského obvodu (dále jen Z MO) 
Pardubice VII, které se konalo dne 1. 2. 2023 

 
 

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti Úřadu Městského obvodu Pardubice VII. 
Pozn.: v zápise jsou přítomní zasedání Z MO uvádění bez akademických titulů a hodností. 
 

Přítomno: 13 členů Z MO z celkového počtu 15 členů Z MO 

Omluveni: Š. Fraňková, J. Tomšů 

 
I 

Zpráva ověřitelů z 2. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 
ověřitelů zápisu z 3. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 

zapisovatele 
Zápis z 2. zasedání Z MO byl ověřen bez doplnění a změn. Ověřiteli zápisu 3.zasedání Z MO 

byli jmenováni M. Černík, M. Fuchsa. Zapisovatelkou byla jmenována P. Žďárská, KÚ. 
 

II 
Volba návrhové komise 

Návrh předložil J. Rejda, starosta MO PVII. Členy návrhové komise byli navrženi M. Bereznaj 

a V. Košťál.  

Usnesení č.: 34/3-2/2023 
Z MO Pardubice VII schvaluje za členy návrhové komise M. Bereznaje a V. Košťála.  

- pro: 12 
- proti: 0 

- zdrž.: 0 

III 
Zpráva starosty Městského obvodu Pardubice VII o činnosti Rady MO 

Pardubice VII v mezidobí zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII 
- čas vánoční Doubravice 

- slavnostní zahájení stavby obchvatu 

- jednání s nájemcem Restaurace U Skalů 

- porada s MpP 

- 11. 1. – 3. zasedání RMO 

- jednání s pí. senátorkou Horskou – téma Spalovna 

- jednání s AWOS, Kovošrot Jarý, Synthesia a.s., Globus, 

- schůzky s ***** – výstava obrazů a *****, novým farářem v Rosicích  

Rozprava: 

V. Košťál – dotaz na Park Rosice, odp. J. Rejda. 

Usnesení č.: 35/3-2/2023 
Z MO Pardubice VII bere zprávu starosty na vědomí. 

- pro: 12  
- proti: 0 

- zdrž.: 0 

IV 
Vlastní program 

1. Návrh navýšení odměn pro členy územně samosprávných celků  

2. Informace Pracovní komise Rady MO Pardubice VII ve věci objektu U Skalů 

3. Informativní zpráva o přijatém rozpočtovém opatření č. 12 k rozpočtu MO 

Pardubice VII pro rok 2022 

 

Na jednání se dostavil R. Kalášek, člen ZMO. 
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Usnesení č.: 36/3-2/2023 
Z MO Pardubice VII schvaluje program 3. jednání ZMO. 

- pro: 12 

- proti: 0 

- zdrž.: 1 (R. Kalášek) 
 

1. Návrh navýšení odměn pro členy územně samosprávných celků 

Zpracovaly M. Kroutilová, tajemnice ÚMO a E. Zemková, pracovnice KÚ, předkládá J. Rejda, 

starosta MO Pardubice VII, FV zprávu projednal a doporučuje ke schválení ZMO. 

Rozprava: 

R. Kalášek – nesouhlasí s dalším navýšením odměn, členům ZMO byla zvýšena odměna na 

konci roku, odp. J. Rejda. 

Usnesení č.: 37/3-2/2023 
Z MO Pardubice VII schvaluje návrh navýšení odměn pro neuvolněné členy Zastupitelstva MO 

Pardubice VII včetně plnění fyzickým osobám od 1. 2. 2023 dle přeložené zprávy. 
- pro: 8 (S. Divecká, M. Bereznaj, M. Janeček, M. Charvát, J. Rejda, V. Košťál, M. Fuchsa, M. Černík) 

- proti: 0  

- zdrž: 5 (F. Rais, M. Hladík, A. Holická, V. Čapek, R. Kalášek) 
 

2. Informace Pracovní komise Rady MO Pardubice VII ve věci objektu U Skalů 

Zpracoval a předkládá M. Janeček, místostarosta MO Pardubice VII 

Rozprava: 

Do rozpravy se zapojili V. Čapek, A. Holická, F. Rais M. Bereznaj, J. Rejda, V. Košťál a M. 

Charvát. 

Usnesení č.: 38/3-2/2023 
Z MO Pardubice VII projednalo a bere na vědomí předloženou zprávu. 

- pro: 11 

- proti: 0  

- zdrž.: 2 (R. Kalášek, A. Holická)  
 

3. Informativní zpráva o přijatém rozpočtovém opatření č. 12 k rozpočtu MO Pardubice 

VII pro rok 2022 

Zpracovala R. Hančová, vedoucí EO, předkládá J. Rejda, starosta MO Pardubice VII, FV 

zprávu projednal a doporučuje ke schválení ZMO. 

Usnesení č.: 39/3-2/2023 
Z MO Pardubice VII bere na vědomí přijaté rozpočtové opatření dle předložené zprávy.  

- pro: 13 

- proti: 0  

- zdrž.: 0  
 

Diskuse, různé: 

J. Rejda – předání písemné odpovědi M. Janečkovi ohledně problému v ul. Rybitevská, 

informace o vycházejícím dýmu z čističky odpadních vod fy. Marius Pedersen a informace k 

výstavě obrazů na MO Pardubice VII 

V. Čapek a V. Košťál – dotaz na aplikaci Pardubice do mobilu 

R. Kalášek – špatná slyšitelnost rozhlasu v Doubravicích, dotaz na upřesnění dvou žadatelů o 

dotace – odp. J. Rejda 

Jednání ukončeno v 16.40 hod.  

Zapsala P. Žďárská 
 

 

Zápis ověřili:  ……………………    …………………………….. 

                               M. Černík M. Fuchsa 

 

Starosta MO: …………………………. 

       J.Rejda 

 


